
 

 

 
 
 
 

Stanowisko Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
z dnia 2 kwietnia 2019 r. 

na temat zagospodarowania terenu dawnego toru kolarskiego 
oraz konsultacji społecznych w tej sprawie 

 
 
 
Samorząd Mieszkańców Kamionka od dawna oczekuje na powrót terenu dawnego toru kolarskiego i 
zabytkowej hali w ręce Urzędu Dzielnicy Praga Południe. 
 
Wyrażamy opinię, że teren ten powinien bezwzględnie służyć jako zielony teren rekreacyjno 
sportowy mieszkańcom najbliższej okolicy. 
Odnowiona hala, zachowując jako obiekt zabytkowy swoją bryłę, elewację, detale 
architektoniczne, doposażona we współczesne toalety, prysznice, klimatyzację, powinna służyć 
jako obiekt sportowy otwarty dla nieformalnych grup mieszkańców do organizowania wszelkich 
zajęć ruchowych, a także szkołom, stowarzyszeniom i małym klubom sportowym. 
 
Liczne mieszkania budujące się na terenie po drukarni oraz przy ul. Chrzanowskiego oraz przyszła 
inwestycja na terenie byłego Mesko każą przypuszczać, że nowych mieszkańców przybędzie w pobliżu 
nawet 10-15 tysięcy. Nie zaspokoją oni podstawowej potrzeby rekreacji i wypoczynku bez 
odpowiedniego miejskiego terenu zielonego w okolicy ani bez choć jednej ogólnodostępnej sali 
gimnastycznej. 
 
Dajemy pod rozwagę władz Dzielnicy i Miasta także fakt, że w pobliżu brakuje usług oświatowych i 
medycznych dla tak dużej liczby nowych mieszkańców, i nie ma żadnej innej wolnej działki miejskiej. 
 
 
                                      
 


